
Referat:
Borgerforeningen i Gl. Rye

Ordinær generalforsamling 2024
Afholdt:

Søndag den 25. februar 2024 kl. 15:00 til 16:00 i Skt. Sørens Hus

Dagsorden:

1. Valg af dirigent:
a. Kuno Johansen blev valgt.

2. Bestyrelsen aflægger beretning, godkendelse af beretningen.
a. Anna fremlagde beretningen og den blev godkendt.

3. Kassereren aflægger regnskab, godkendelse af det reviderede regnskab.
a. Søren fremlagde regnskabet, som blev godkendt.

4. Budget for det kommende år, og fastsættelse af kontingent
a. Søren fremlagde budgettet, som blev godkendt.
b. Kontingentet er uændret

5. Indkomne forslag
a. Vedtægtsændringer v. Borgerforeningen i Gl. Rye.

i. Søren gennemgik de ønskede vedtægtsændringer, som alle blev
godkendt med mere end ⅔ flertal ved håndsoprækning. Kun 1 person
kunne ikke godkende ændringerne.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer
Ifølge vedtægterne skal der vælges 4 medlemmer. På valg er

● Marianne Jessen (modtager genvalg)
● Louise Ladegaard (modtager genvalg)
● Katrine Lindgaard (modtager genvalg)
● Susanne Tougaard Hansen (modtager genvalg)

Alle kandidater blev genvalgt uden modkandidater
7. Valg af mindst 2 suppleanter

a. Anders Voss blev valgt som førstesuppleant
b. Anette Cecilie Skriver blev valgt som anden suppleant

8. Valg af 1 revisor samt 1 revisorsuppleant
a. Henrik Christensen - Udtrådt (modtager ikke genvalg)
b. Annette Krogsøe - På valg (modtager genvalg)

i. Annette Krogsøe blev genvalgt som revisor
c. Kuno Johansen - stiller op som revisorsuppleant

i. Kuno Johansen blev valgt som revisorsuppleant
9. Eventuelt:

a. Der er ikke indleveret punkter til dagsordenen



Spørgsmål og svar under generalforsamlingen:
1. Hvor mange medlemmer er med i BOF?

a. Søren: 210 medlemmer i 2023.
2. Mobilepay lyder som en dyr løsning, er det korrekt?

a. Søren: Ja men Mobilepay er faktisk det billigste og mest smarte
system for nærværende

3. Hvorfor har man i BOF valgt et formandskab frem for en formand og hvordan
virker det i praksis?

a. Marianne: Der er rigtig meget formandsarbejde, hvis én person skal
levere alt. Ideen med et formandskab opstod for 4 år siden, da
Charlotte stoppede, for at udjævne arbejdsbyrden mellem flere
personer. De forskellige opgaver blev helt lavpraktisk fordelt ud på
hver af de tre personer i formandskabet. Det har kørt siden, og der har
indtil videre altid kunnet skabes konsensus omkring beslutningerne.

4. Hvorfor et nyt medlemssystem?
a. Søren: Det eneste vi kunne bruge var Mobilepay indbetalingerne, hvor

vi fik en adresse og et halvt telefonnummer. Med det nye system, er
der styr på GDPR regler, og vi kan samtidig kontakte/informere
medlemmerne direkte. Desuden kan vi sende kontingentopkrævninger
ud automatisk.

5. Der blev spurgt om huller i vejen, hastighedsbegrænsning på 50 km/t ved
Møllestien og et fortov ved Møllestien kunne tages op her.

a. Hastighedsbegrænsning: Marianne svarede, at der har været arbejdet
sammen med kommunen omkring dette. Det er en meget langstrakt
og omstændelig proces at få lavet ændringer. Det er lykkes at få lavet
den nye 40 km/t begrænsning midt i byen. Arbejdet er ikke færdigt,
BOF fortsætter.

b. Huller i vejen: Der blev henvist til Appen “Giv et praj”
c. Enighed i at fortovet ved Møllestien er i dårlig forfatning og at BOF vil

tage det med i den fortsatte dialog med kommunen.


